
تیم هایی از قطر، عربستان و 2 کشور اروپایی به دنبال رسن

پرسپولیس برای حفظ بشار اقدامی نکرده است
ستاره عراقی می ماند اگر با او تسویه و برای تمدید مذاکره کنند!

فقط استقلالی ها نه، پرسپولیسی ها هم به من علاقه مندند

 دیاباته: منتظر می مانم
نمی خواهم درباره جدایی صحبت کنم

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

با پایان یافتن مهلت اعضای مجمع فدراسیون فوتبال برای ارسال 

تغییرات پیشنهادی یک قدم دیگر برای اصلاح اساسنامه برداشته 

شد و حالا کمی بیشتر می توان امیدوار بود که این اتفاق با سرعت 

بیشتری در دستورکار هیات رئیسه برای تایید و سپس رای گیری و 

تصویب در مجمع فدراسیون و ارائه آن به فیفا قرار گیرد تا شرایط 

برگزاری انتخابات فدراسیون فراهم شود.

روند اصلاح اساسنامه فدراسیون فوتبال از سال گذشته و با حضور 

نمایندگان فیفا و AFC آغاز شد، اما به مرحله اجرا نرسید تا پس از 

تعیین تاریخ ۲۵ اسفندماه ۹۸ برای برگزاری انتخابات، مشخص 

شود فیفا چندین بار پیگیر تایید اساسنامه جدید بوده و حالا نیز تا 

اصلاح نشدن آن، اجازه برگزاری انتخابات را نمی دهد. از همین رو 

انتخابات لغو شد تا اصلاح اساسنامه در دستورکار قرار بگیرد و حالا 

پیش نویس اولیه آن برای ارائه به هیات رئیسه آماده شده است.

 نامه نبی به اعضای مجمع

مهدی محمدنبی، دبیرکل فدراسیون فوتبال ۲۰فروردین امسال 

با ارســـال نامه ای به اعضای مجمع عمومی فدراسیون فوتبال 

درخواست کرد نظرات و پیشنهادات خود را درباره اصلاح اساسنامه 

فدراسیون فوتبال مصوب سال 13۹۰ به صورت کتبی ارسال کنند 

تا بررسی های قانونی طبق چارچوب اساسنامه استاندارد اعلامی 

از سوی فیفا صورت گیرد که بر این اساس، آخرین فرصت دریافت 

پیشنهادات روز ۲7فروردین ماه ۹۹ اعلام شد.

این نامه و درخواســـت ارائه شده ابتدا با انتقاد برخی از اعضای 

مجمع مواجه شد. ســـعید آذری، مدیرعامل فولاد خوزستان در 

بخشی از انتقاداتش مبنی بر وجود ابهامات فراوان در نامه نبی 

عنوان کـــرد: »اول اینکه چرا اساســـنامه اصلاحی که با حضور 

نمایندگان فیفا تدوین شده، برای بررسی در اختیار اعضای مجمع 

قرار نگرفته است؟ دوم اینکه چرا به طور شفاف ایرادات و اصلاحاتی 

که مدنظر فیفا قرار دارد، برای اعضای مجمع بازگو نشده است که 

آنها با دید صحیح تری پیشنهادات و درخواست هایشان را اعلام 

کنند؟ سوم اینکه فدراسیون و دبیرکل به استناد کدام ماده مصوب 

در اساسنامه از اعضای مجمع درخواست نظر برای اصلاحات و 

ارائه پیشنهاد می کنند؟«

 پیشنهادات رسید 

در ادامه بخشـــی از این پیشنهادات به فدراسیون فوتبال رسید. 

هرچند پیش نویس اولیه اساسنامه نیز طبق آنچه فیفا خواسته 

بود، آماده شده و قرار است به زودی همراه با پیشنهادات اعضای 

مجمع در اختیار هیات رئیســـه قرار گیرد تا پس از تایید نهایی، 

برای مجمع ارسال شود.

بر همین اســـاس، قرایی، رئیس هیات فوتبال استان کرمان در 

نامه ای پنج پیشنهاد برای اصلاحات را ارائه کرد و برای اینکه این 

پیشنهادات مشـــروعیت را برای عنوان شدن در مجمع داشته 

باشد، نیاز به کسب 1۰ امضا از اعضای مجمع بود که در نهایت 

۲۰ عضو این پیش نویس را تایید و آن را امضا کردند. طبق بند٢ 

از ماده٣٠ اساسنامه، پيشنهاد اصلاح اساسنامه يك عضو مجمع 

را چنانچه ١٠ نفر تاييد كنند، بايد جهت کسب آراي عمومي در 

دستوركار مجمع قرار گيرد.

 نکات اصلی در نامه قرایی

طبق این پیشنهادات در حالی حدنصاب حضور رئیس و اعضای 

هیات رئیسه به دو دوره مستمر و یک دوره غیرمستمر کاهش پیدا 

کرده که طبق اساسنامه قرار است در تدوین نهایی این حدنصاب 

چهار تا پنج دوره مستمر یعنی حداکثر ۲۰ سال تعیین شود.

از سوی دیگر به جز پیشنهاد دیگری درخصوص عنوان فدراسیون 

فوتبـــال که باید نهاد عمومی غیردولتی ذکر شـــود و به موضوع 

بازنشستگان مرتبط می شود، در نامه پیشنهادی درباره کمیته 

قضایی فدراسیون فوتبال نیز اصلاحاتی انجام شده که در راستای 

شأنیت بخشیدن به مجمع و همچنین هیات رئیسه خواهد بود.

 فشار فدراسیون برای پس گرفتن امضاها

خبرنگار »فرهیختگان« به اطلاعاتی دســـت پیدا کرده که نشان 

می دهد این پیشـــنهاد موردقبول و پســـند برخـــی از اعضای 

هیات رئیسه فدراسیون فوتبال نیست و از آنجاکه برخی از مفاد 

پیشنهادی، هیات رئیسه را محدود می کند و از سویی این پیشنهاد 

با داشـــتن ۲۰ امضا ملزم به طرح و بررســـی در مجمع عمومی 

فدراســـیون خواهد بود، برخی به صرافت افتاده اند تا این اعضا 

امضاهای خود را پس بگیرند. ظاهرا حتی به قرایی اعلام شـــده 

به عنوان پیشنهاددهنده درخواستش را ابطال کند تا هر ۲۰ امضا 

به خودی خود باطل شود که تا لحظه تنظیم این گزارش، رئیس 

هیات کرمان زیر بار درخواست فدراسیون فوتبال نرفته است.

این فشـــارها به این ۲۰ عضو ادامه دارد و حتی شنیده می شود 

درخصوص مدیران باشگاه های امضاکننده نیز به نوعی گروکشی 

صورت گرفته و به آنها اعلام شده بهتر است برخی ملاحظات مالی 

و مطالبات خود را نیز در نظر بگیرند!

اینکه از یک طرف درخواســـت می شود برای اصلاح اساسنامه 

پیشنهادهای خود را ارائه کنند و از طرف دیگر به این شکل با آن 

مخالفت می شود اتفاق عجیبی است، هرچند این گونه رفتارها 

در فدراسیون فوتبال کم سابقه نیست.

گزارش »فرهیختگان« از فشار به اعضای مجمع برای پس گرفتن امضاهای یک نامه پیشنهادی

برای اصلاح اساسنامه به فدراسیون پیشنهاد )باب میل مدیرانش( بدهید!
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 شماره 3۰۱7

پرسـپولیس در یکـی از خنثی تریـن حالت هـای تاریـخ خـود روزها را یکی 

پـس از دیگـری پشت سـر می گـذارد بـدون اینکـه هیـچ اتفـاق مثبتـی 

دررونـد اداره ایـن باشـگاه رخ دهـد. موضـوع اسپانسـریگ از یک سـو و 

بحث کشمکش با کارگزار برند باشگاه ازسوی دیگر ورودی مالی سرخ ها 

را به حداقـل رسـانده و ازسـوی دیگـر بدهـکاری بـه بازیکنـان و کادرفنـی، 

بحـث تحریـم تمرینـات را به دنبـال داشـته اسـت. ماجـرای بدهی هـای 

بین المللـی پرسـپولیس هـم اتفـاق جدیـدی نیسـت امـا اینکـه سـرخ ها 

چـه رویکـردی درقبـال ایـن پرونده های بازشـده در فیفـا دارند، موضوعی 

اسـت کـه معـاون حقوقـی باشـگاه پرسـپولیس بـه آن پاسـخ داده اسـت. 

گفت وگـوی »فرهیختـگان« را بـا مهـدی خواجه وند در ادامـه می خوانید.

ظاهــرا تفســیر پرونــده بودیمیــر بــه باشــگاه رســیده اســت. برنامــه 

باشــگاه چیســت؟

چند روزی اســـت که خلاصه رای بودیمیر به باشگاه رسیده و ما درحال بررسی 

کامل پرونده و اعتراض به این رای با دفاعیات جدید هستیم. هنوز این دفاعیات 

آماده و ارسال نشده است، اما خیال هواداران راحت باشد که در مهلت قانونی 

اعتراض خود را به فیفا اعلام می کنیم.

پرسپولیس شانسی برای پیروزی در این پرونده ها دارد؟ 

من نمی توانم درخصوص ایـــن موارد نظر بدهم و تنها به عنوان بخش حقوقی 

باشگاه وظیفه داریم درقبال احکامی که علیه پرسپولیس صادر می شود دفاعیات 

محکم و مستدل را ارائه کنم. حالا اینکه چه نتیجه ای دارد، دست ما نیست.

درباره شکایت برانکو هم قصد اعتراض دارید؟ 

با توجه به مشـــکلی که کرونا ایجاد کرده و حالت نیمه تعطیلی تمام نقاط دنیا 

هنوز تفسیر رای به دست ما نرسیده اما آن طور که من درجریان هستم، سیاست 

باشگاه اعتراض به رای صادره از سوی فیفاست.

قبلا گزارشـــی در »فرهیختگان« درباره اینکه اعتراض ها هزینه هنگفتی 

روی دســـت باشـــگاه می گذارد و بعضا مبلغ بدهی را تا دوبرابر بیشـــتر 

می کند، منتشر کردیم!

همه اینها ممکن اســـت اتفاق بیفتد اما شما پیشنهاد بهتری دارید؟ منظورتان 

این است که اگر اعتراض نکنیم بهتر است؟ من هم بر این باورم که بهتر است 

این مدل پرونده ها در همان ابتدای راه بســـته شود و حتی قبل از اینکه کار به 

فیفا برسد حل وفصل شود اما گاهی شرایط ایجاب می کند پرونده ها به صورت 

مرحله به مرحله پیش برود و حل شود.

با توجه به مبلغ 650 هزار دلاری که ظاهرا در فیفا دارید، این امکان وجود 

داشت که از تعداد این پرونده ها کاسته شود؟

اینکه طلب پرسپولیس از فیفا چقدر است را من دقیقا نمی دانم و بحث اینکه این 

پول صرف چه پرونده ای شود یا اینکه اصلا دست نخورده باقی بماند موضوعی 

است که مدیران باشـــگاه برایش تصمیم می گیرند. ضمن اینکه معلوم نیست 

فیفا قبول کند این پول را به شخص موردنظر بدهد یا خیر.

یعنی درخصوص پرونده گابریل و چوک فیفا این موضوع را نپذیرفته است؟

ما با فیفا در این خصوص نامه نگاری هایی کرده ایم ولی هنوز این مبلغ پرداخت 

نشده است.

درخواست پرسپولیس مورد قبول قرار گرفته است؟

آن طور که ما از لحن نامه نگاری های فیفا برداشت کرده ایم و نوع نگارش نامه ها، 

فکر می کنم طلب این افراد از حساب پرسپولیس در فیفا پرداخت شود و مورد 

قبول قرار می گیرد!

  گفت وگو

خواجه وند در گفت وگو با »فرهیختگان«: سیاست ما اعتراض به رای برانکو و  بودیمیر است

از لحن فیفا برداشت کردیم که طلب چوک و گابریل را می پردازند

خواجه وند: 

سیاست ما اعتراض به رای 

برانکو و بودیمیر است

از لحن فیفا 
 

برداشت کردیم که طلب 

چوک و گابریل را 

می پردازند

آرشمحمدی
  روزنامه نگار

با وجود تکذیب ها، مسئولان والیبال با لورنزتی مذاکره کردند 

ریاست یک مربی کم نام ونشان بر بچه معروف ها
افشاگری با تاخیر؛ آیا واقعا رئیس جمهور آرژانتین ولاسکو را از ما گرفت؟

فشار به اعضای مجمع برای پس گرفتن امضاهای یک نامه پیشنهادی

برای اصلاح اساسنامه به فدراسیون 
پیشنهاد  )باب میل مدیرانش( بدهید!
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